



Friday, 6th of November 2009 New Island/West Point

West Point: 51° 21' S/60° 41' W

New Island: 51° 21' S/60° 41' W

06:30 - 09:00 Breakfast Buffet

0800 approx New Island has a rich history associated with whaling and sealing including being host to *Admiralen*, the first factory whaling ship to ply the Southern Ocean back in 1905. The New Island South Conservation Trust is restoring a stone hut built by a marooned American sealer. At the shore in front of the hut is the beached Canadian Navy minesweeper *Protector*, brought south in a failed sealing enterprise. New Island is owned in two halves however the respective owners, Tony Chater and Ian Strange, both run their properties as nature preserves. The island is host to large colonies of black-browed albatross, rockhopper penguins, and gentoo penguins as well as many other species including king penguins, sea lions, upland geese, and striated caracaras. After landing on the sandy beach at Settlement Harbour, one can make a level, 1.5 kilometre (one mile) walk to a colony of rockhopper penguins, imperial cormorants, and black-browed albatross. You may see non-indigenous rabbits scurrying across the path. The colony offers a spectacular vista of soaring albatross and squawking, bounding penguins.

- **There is no smoking anywhere on the island.**
- **Listen to the instructions of the guides to avoid areas with fragile prion burrows.**
- **Please listen for announcements for your group's departure in our PolarCirkel boats.**
- **Weather permitting, we will begin our landing with Group #1.**

11:30 – 14:30 Lunch buffet

16:00 approx Westpoint Island has been in Roddy and Lilly Napier's family since its first settlement in 1879. Choosing to leave their island home as little as possible, Roddy and Lilly embody a dying breed of rugged and self-sufficient 'Kelpers'. Landings are in a protected bay on a pier designed to tackle any tide. From there, the hike to Devil's Nose is nearly 2.5 kilometres (1.5 miles) but seems much shorter somehow on the return journey. The Napiers happily offer a ten minute, bumpy Land Rover ride instead. Devil's Nose overlooks the sea surrounded by cliffs and is home to several thousand majestic black-browed albatross and several hundred rough and tumble rockhopper penguins. As visitors return from the colony they are invited into the Napier home for a cup and tea and cakes. The very first cruise vessel to come to the Falklands stopped here in 1968 and the Napiers naturally invited everyone in for tea. It would be unthinkable to give up the tradition now even though the groups can number 800.

- **Guests to the house are asked to leave their boots in the garden.**
- **There is no smoking anywhere on the island.**
- **Please respect the Napier's kindness and generosity and use the toilet on the ship rather than burden their septic system.**
- **Please listen for announcements for your group's departure in our PolarCirkel boats.**
- **Weather permitting, we will begin our landing with Group #2**

18:30-21:30 Dinner buffet

22:00 Photos of the day- slideshow with Leslie Kelly in the Panorama Lounge deck 7.

Note that the above times are subject to change due to operational, climatic reasons, or Force Majeur.



Freitag, 06. November 2009

West Point: 51° 21' S/60° 41' W
New Island: 51° 21' S/60° 41' W

06:30 - 09:00 Frühstücksbüffet.

Ca. 08:00 New Island besitzt eine reiche Wal- und Robbenfanggeschichte und war im Jahr 1905 Hafen für das erste Walfangfabrikschiff des Südozeans, die *Admiralen*. Der New Island South Conservation Trust restaurierte eine Steinhütte, die von einem schiffbrüchigen amerikanischen Robbenfänger errichtet wurde. Am Strand vor der Hütte liegt der gestrandete kanadische Minenräumer *Protector*, der für ein fehlgeschlagenes Robbenfangunternehmen nach Süden gebracht wurde. New Island ist in zwei Grundstücke aufgeteilt, aber die jeweiligen Besitzer, Tony Chater und Ian Strange betreiben ihre Hälfte als Naturschutzgebiet. Die Insel beherbergt eine grosse Kolonie von Schwarzbrauenalbatrossen, Felsenpinguinen und Eselspinguinen, sowie viele andere Arten wie Königspinguine, Seelöwen, Magellangänse und Falkland-Karakaras. Nach der Anlandung an dem sandigen Strand im Settlement Harbour kann man einen leicht ansteigenden Marsch von 1.5 km zu einer Kolonie von Felsenpinguinen, Königskormoranen und Schwarzbrauenalbatrossen machen. Unterwegs sehen Sie vielleicht eingeschleppte Kaninchen. Die Kolonie bietet eine spektakuläre Szenerie von kreisenden Albatrossen und quäkenden, hüpfenden Pinguinen.

- **Auf der gesamten Insel ist das Rauchen verboten!**
- **Folgen Sie den Anweisungen des Expeditionsteams, damit Sie nicht versehentlich auf Walvögelnester treten.**
- **Bitte warten Sie, bis Ihre Bootsgruppe aufgerufen wird, bevor Sie zum Tenderdeck – Deck 2 - und zu den PolarCirkel Booten gehen.**
- **Abhängig vom Wetter beginnen wir die Anlandung mit Gruppe #1.**

11:30 – 14:30 Mittagsbüffet.

Ca. 16:00 Westpoint Island ist seit 1879 im Besitz der Familie von Roddy und Lilly Napier. Roddy und Lilly verlassen ihre Insel sowenig wie möglich und verkörpern eine aussterbende Rasse von genügsamen und unabhängigen „Kelpern“. Die Anlandungen erfolgen an einem Pier, das dafür ausgelegt ist, den Gezeitenwechseln standzuhalten. Von hier ist es ein 2.5 km Marsch zur „Devil's Nose“, wobei der Rückweg meist kürzer erscheint. Für diejenigen, die nicht gut zu Fuss sind, bieten die Napiers eine zehnminütige, holprige Fahrt mit dem Landrover an. Von der Devil's Nose blickt man aufs Meer und auf die Hängen mit Tausenden majestätischen Schwarzbrauen-albatrosse und Hunderten von Felsenpinguinen, die hier brüten. Wenn die Besucher von der Kolonie zurückkommen, werden sie von den Napiers zu Tee und Kuchen eingeladen. Das erste Kreuzfahrtschiff, das 1968 zu den Falklands kam, stoppte hier und die Napiers luden jedermann zum Tee. Obwohl heute manchmal bis zu 800 Gäste an Land kommen, wäre es undenkbar, diese Tradition aufzugeben.

- **Gäste, die das Haus der Napiers betreten möchten, werden gebeten, ihre Stiefel im Garten auszuziehen.**
- **Auf der gesamten Insel ist das Rauchen verboten!**
- **Bitte respektieren Sie die Gastfreundlichkeit der Napiers und benutzen Sie nur die Toiletten auf dem Schiff anstatt das Abwassersystem der Gastgeber überzustrapazieren.**
- **Bitte warten Sie, bis Ihre Bootsgruppe aufgerufen wird, bevor Sie zum Tenderdeck – Deck 2 - und zu den PolarCirkel Booten gehen.**
- **Abhängig vom Wetter beginnen wir die Anlandung mit Gruppe #2.**

18:30 – 21:30 Abendbuffet

22:00 Fotos des Tages – Lichtbildershow mit Leslie Kelly in der Panorama Lounge, Deck 7

Wir möchten Sie darauf aufmerksam machen, dass alle hier genannten Aktivitäten und Zeiten sich ändern können, abhängig von Klima, schiffstechnischen Operationen oder unvorhergesehenen Umständen, die ausserhalb unserer Kontrolle liegen.



Fredag 6. November 2009 New Island/West Point

West Point: 51° 21' S/60° 41' W

New Island: 51° 21' S/60° 41' W

0630 / 0900 Frokost Buffet er servert

Ca 0800 New Island har en rik historie assosiert med hvalfangst og selfangst I tillegg til å vært vertshavn for "Admiralen", det første fabrikk skipet for hvalfangst som seilte i sørishavet allerede I 1905. The New Island South stiftelsen har restaurert en stein hyttte som en gang ble reist av en amerikansk selfanger som ble sittende fast på New Island i et helt år fra 1813 til 1814. På stranden fremfor hytta ligger det en stranded minesveiper fra den kanadiske marinen kallt "Protector", som ble tatt sørover for et feilslått oppdrag som selfangst skute. New Island er eiermessig delt i to halvdel, men begge eierene Tony Charter og Ian Strange driver eiendommene sine som naturreservat. Øyen er hjem for store kolonier med Svartbrynalbatross, klippehopperpingvin, og bøylepingvin i tillegg til en rekke andre arter som kongepingvin, sjøløver, Caracara og ender. Etter p ha kommet iland ved Settlement Harbour, kan man ta en spasertur på ca 1,5 km kilometer til en stor koloni med klippehopper pingviner, hekkende skarv og svartbrynalbatross. Du kan også møte på hare som er en introdusert art på Falklandsøyene. Kolonien er et spektakulært syn der den bukter i terrenget som en amfi lignende form.

- **Det er ikke lov å røyke noen steder på øya.**
- **Vær nøye å høre etter guidene med hensyn til hvor nær man kan gå de hekkende fuglene.**
- **Vennligst vent med å gå ned på dekk 2 inntil din gruppe blir ropt opp på høytaler anlegget.**
- **Hvis været tillater det vil vi begynne med Gruppe #1.**

11:30 – 14:30 Lunsj buffet er servert

16:00 approx Westpoint Island har vært i Roddy og Lilly Napier sin familie siden første bosetningen her I 1879. De forlater øya så lite som mulig er Roddy og Lilly noen av de få 'Kelpers' igjen som bor så avsides til som dette lenger. Landingen foregår i en ganske beskyttet bukt for vær og vind, der kaia er konstruert for å kunne tåle høy flo/ lav fjære og dårlig vær. Spaserturen til Devil's Nose er ca 2.5 kilometres, men virker mye kortere på hjemturen av en merkelig grunn. Napier familien tilbyr gjerne en 10 minutters noe humpete tur med Land Roveren for de som ikke ønsker å spasere til kolonien. Devil's Nose har utsikt mot have tog er omringet av klipper som igjen er hjemstedet til flere tusen majestetiske svartbryn albatrosser og flere hundre par klippehopper pingviner. Når våre gjester kommer tilbake fra kolonien er de invitert inn i hjemmet til Napier familien til kake, te og kaffe. Den aller første cruise båten som kom var i 1968, og Napier familien inviterte selvsagt alle inn på te. Det er utenkelig for dem å gi opp den tradisjonen idag selv om gruppene kan være opp i 800.

- **Gjester som vil inn å besøke i huset, bes om å sette skoene igjen ute ved inngangen..**
- **Det er ikke lov å røyke noen steder på øya.**
- **Vi ber vennligst i respekt for deres gjestfrihet at vi ikke belaster deres septik system ved å bruke toalettene til Napier familien, men at vi bruker toalettene på skipet istedenfor.**
- **Vennligst vent med å gå ned på dekk 2 inntil din gruppe blir ropt opp på høytaler anlegget.**
- **Hvis været tillater det vil vi begynne med Gruppe #2.**

18:30-21:30 Middags buffet er servert

22:00 Dagens fotografering – slideshow med Leslie Kelly i Panorama Salongen dekk 7.

Vi gjør oppmerksom på at alle tider er gjenstand for endring på grunn av operasjonelle, værforhold og for Force Majeur.